
 

                                                               Styrelsemöte 210217 

 

 

Närvarande: Magnus Berg, Johan Rouhiainen, Anneli Strinnemark, Jennifer 

Ahlbeck, Fredrik Olsson och Mats Andersson. 

Sekreterare: Mats Andersson 

Justerare: Johan Rouhiainen 

 

1. Mötet öppnas 

 

2. Föregående protokoll:  

MD-gropen: Golvet beräknas komma vecka 8 och sedan får vi se när det 

kommer på plats. 

Föreningsdräkt: Magnus har skickat den till Verasport för att se var dom 

kan komma fram till, i första hand med beställnings- och leverasvillkor. 

Skadeanmälningblanketter finns nu på plats i en pärm i hallen. 

Trampolinen är beställs och beräknas komma i mars. 

  

Årshjulet 

Dags för nomineringar till ledarstipendiatet. Anmälan senast 25/2. 

 

3. Ekonomi 

Ekonomisk genomgång av kassören. 

Höstterminen har gått bra. 

4. Ändra texter i bilagor som går ut med fakturor. 

Linda och Mats går igenom bilagorna och uppdaterar dom. 

Istället för att skicka dom med fakturorna så skickas dom i ett separat 

mail, så chansen att dom uppmärksammas ökar. 

5. Infobrev till nya ledare 



Vi skall göra ett välkomstbrev som kan överlämnas när vi får in nya 

ledare som beskriver vilken information dom behöver ha samt deras 

rättigheter och skyldigheter. 

6. Ny gymnast i nationella 

Vi har fått frågan av en gymnast om att träna och tävla för KGK på DMT 

i nationella gruppen. Vi har informerat om de förutsättningar vi har och 

inväntar svar från berörd person. 

7. Trampolin SM 2022 

Vi har sökt att få arrangera SM i trampolin den 14-15 maj 2022 

8. Sponsring Landslagsgymnaster 

Vi beslutade att fortsätta sponsra våra landslagsgymnaster med 10000kr 

under 2022. 

9. Parkering Sågen 

Det är för närvarande kaos på parkeringen. Det behöver målas linjer så 

man vet var parkeringsplatserna är. Det skulle också behövas sättas ut 

betonggrisar i linje med vår ingång och vidare runt hörnet barnen som 

kommer ut inte riskerar bli påkörda. 

10.  Intro Svensk Gymnastik 

Kursen skall genomföras av alla ledare vartannat år, för att få in en rutin 

på detta så skall alla ledare göra den innan maj-månad och skicka in 

intyget till styrelsen. Alla nya ledare skall efterhand göra den då dom 

börjar. 

 

 

 

Nästa möte: 24 mars  


